
Title (en)
Controlled cooling of turbine shafts

Title (de)
Kontrollierte Kühlung von Turbinenwellen

Title (fr)
Refroidissement contrôlé d'arbres de turbines

Publication
EP 3009597 A1 20160420 (DE)

Application
EP 14188998 A 20141015

Priority
EP 14188998 A 20141015

Abstract (en)
[origin: WO2016058855A1] The invention relates to a turbomachine, in particular a steam turbine (2, 12, 13), with a shield (27) and a coolant supply
(36) which causes cold intermediate superheater steam to flow onto the rotor (21), wherein additionally supply holes are arranged in the shield (27),
which holes bring part of the hot inflow steam into the cooling region (37) between the shield (27) and the rotor (21), in order to thus improve mixing
so as to raise the temperature of the rotor (21) at this thermally loaded point, such that in the event of a fault (failure of the coolant line) the resulting
change in temperature is moderate.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Strömungsmaschine, insbesondere eine Dampfturbine (2, 12, 13), mit einer Abschirmung (27) und einer
Kühlmittelzuführung (36), die einen kalten Zwischenüberhitzerdampf auf den Rotor (21) strömt, wobei zusätzlich in die Abschirmung (27)
Zuführungsbohrungen angeordnet sind, die einen Teil des heißen Einströmdampfes in den Kühlbereich (37) zwischen Abschirmung (27) und Rotor
(21) bringt, um dadurch eine bessere Vermischung zu haben, um die Temperatur des Rotors (21) an dieser thermisch belasteten Stelle zu erhöhen,
damit in einem Störfall (Ausfall der Kühlmittelleitung) der Temperaturwechsel moderat ausfällt.
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